
 

Verslag van de jaarvergadering 2015 

Contactcommissie Wijdewormer – 25 januari 2016 

 

Aanvang: 20.00 uur in ’t Dorpshuis 

Aanwezig: Contactcommissie Wijdewormer 

  De dames I. van Calcar, G. Laan, I. Luyks en K. Konijn 

  Leden college gemeente Wormerland: 

                     Burgemeester P.C. Tange, wethouders: mw. E. Fens, K. van Waaijen, 

                    F. Saelman en J. Schalkwijk 

  Gemeentesecretaris: P. Koetsier 

  belangstellenden: raadsleden en ± 30 inwoners 

  verslag: Margreet Teeling 

 

1. Opening door de voorzitter van de contactcommissie  

en mededelingen vanuit de contactcommissie 

Ko Konijn opent de vergadering en heet een ieder welkom. 

Burgemeester Tange is iets verlaat maar sluit later aan. 

Er zijn geen mededelingen vanuit de contactcommissie. 

 

2. Mededelingen vanuit het college 
Weth. Frans Saelman – portefeuille RO, Openbare ruimte, Wonen, Economie,   

Verkeer en vervoer. 

Weth. Jeroen Schalwijk – sinds juni 2015 wethouder en tevens contactwethouder 

voor de ccie. Wijdewormer. Contact met de contactcommissie vindt hij heel belangrijk 

en is dan ook aanwezig bij de voorbespreking van de vergaderingen. Ook een rondje 

in de Wijdewormer met de dames Luyks en Laan heeft plaatsgevonden. 

Portefeuille – Financiën, Milieuzaken, Recreatie, Agrarische zaken, Natuurbeheer en 

Baggeren Wormer- en Jisperveld met name de Poel. 

Weth. Kees van Waaijen – portefeuille Sociale zaken, Participatiewet, 

Wijkgerichtwerken, Sport en gezondheid. 

Weth. Elly Fens – samen met de HVC doet Wormerland mee met de actie: 100 

mensen – 100 dagen – 100% afval scheiden. In de voorronde van de 

raadsvergadering op 16 februari wordt de actie gepresenteerd. Wormerland scheidde 

in 2014 51% van het afval en dit percentage willen we in 2020 op 75% hebben. De 

werving is gestart om te komen tot 100 inwoners die aan de actie mee willen doen. 

Met het eindresultaat van de actie wordt bekeken hoe we ons afvalsysteem het beste 

kunnen inrichten. Meer informatie kunt u vinden op www.100-100-100.nu 

Portefeuille - Zorg/Wmo/Ouderenbeleid, Cultuur MFA, Afvalbeleid en jeugd. 

 Paul Koetsier: Gemeente secretaris van de gemeente Wormerland en directeur van 

de ambtelijke organisatie OVER-gemeenten sinds 1 januari 2015. 

 

 

3. Wmo en Jeugdhulp 

Elly Fens geeft een toelichting op de huidige stand van zaken. 

N.a.v. de pilot in 2015 wordt het sociaalteam versterkt met een coördinator. 

De wijze waarop de huishoudelijke hulp bij mensen thuis wordt ingezet gaat per 1 juli 

2016 veranderen. Er worden niet automatisch uren toegekend maar wat is er nodig 

om het resultaat van een schoon huis te bereiken. Voor 1 juli vindt herindicatie 

plaats. 

Het jeugdteam heeft genoeg specialisme en kan in 80% de diagnose stellen en lokaal 

helpen. Voor de andere 20% wordt doorverwezen en in de regio samengewerkt. 

 

PGB (persoonsgebondenbudget) 

De persoonsgebondenbudgetten worden door de SVB uitbetaald en dit loopt goed de 

lijnen met de gemeente zijn kort.  

Vraag: Vindt er ook controle plaats op de besteding van deze budgetten? 



Antw.: Er vindt controle plaats en wanneer mensen niet in staat zijn het budget te 

beheren vindt hulp in natura plaats. 

 

4. Ontheffing Neck 
Na de opening van de spitsstrook zijn er ’s morgens geen files meer in Wijdewormer. 

In de avond loopt het nu wel eens vast. 

Zorgvuldig wordt nu bekeken het inrijverbod Noorderweg op te heffen. Het 

inrijverbod voor de Zuiderweg behoort tot het HHNK.  

Als de verkeerssituatie in de toekomst weer veranderd wordt daar naar gehandeld. 

We houden u op de hoogte. 

 

5. Reconstructie Leeghwaterweg/Zuiderweg 

Dit is een project van de Provincie en de gemeente Zaanstad.  

Wormerland steunt het project. 

De contactcommissie uit haar zorgen over het borgen van de veiligheid voor fietsers. 

Op 15 februari is er een informatieavond in het Dorpshuis. Ook de gemeente is 

vertegenwoordigd op deze avond. 

Aandachtspunt is ook de verkeerssituatie gedurende 1 jaar tijdens de 

werkzaamheden. 

 

6. Voortgang Neck-Zuid 
Het proces met het bestemmingsplan onderbouwt met laatste wijzigingen loopt. 

Wanneer ARAL een adviesorgaan van de Provincie akkoord geeft, kunnen we verder. 

Er is steeds overleg met de sportverenigingen en het Bouwfonds om het programma 

van eisen op te stellen en afspraken vast te leggen. 

Een te realiseren nieuwe spitstrook heeft geen invloed op het project. 

Wanneer de A7 verbreedt, valt de geluidsoverlast binnen de normen. 

Financieel/BTW is het plan realiseerbaar op welke wijze worden senario’s onderzocht. 

Op dit moment zijn er geen bijzonderheden. Informatie wordt altijd aan alle 

belanghebbenden verstrekt. 

 

7. Wijkbudget 

Besteding van het wijkbudget is mogelijk naar suggesties van bewoners uit de kern. 

     De contactcommissie inventariseert onder de inwoners uit de Wijdewormer  

     gemeenschap (burgerparticipatie) suggesties. Samen met de inwoners  

     komt er dan een voorstel wat uiteindelijk samen met de gemeente al of niet wordt  

     gehonoreerd.  

     Het budget van € 4000 is per jaar besteedbaar. 

     Voor 2015 is de aanvraag helaas wat laat bij de gemeente binnengekomen waardoor  

     op het laatste moment leskisten (levelwerk) voor de Harpoen zijn aangeschaft en een 

     minibieb in het Dorpshuis is gerealiseerd. 

     Voor 2016 liggen de kansen weer open. 

 

8. Rondvraag 
Herstellen en herinrichten Neckerstraat:  

Samen met de aanwonenden maakt de gemeente een ontwerp. 

In februari ontvangen de belanghebbenden een informatie brief met reactieformulier 

voor een idee of suggestie. 

     Informatie en vragen: 

Alles over het project kunt u vinden op: www.wormerland.nl/projecten/neckerstraat 

Wat kunt u zelf doen: 

Meldt u aan voor de digitale nieuwsbrief via neckerstraat@over-gemeenten.nl 

Wanneer u vragen heeft neem dan contact op met de projectleider Wim Wilms, 

     Tel. (075) 651 21 00 of via neckerstraat@over-gemeenten.nl 

 

     Collecteverordening 

      Vaak wordt in het donker gecollecteerd wat als onprettig wordt ervaren. 



     Hier is helaas weinig aan te doen en staat ook niet in de verordening. 

      

     Stand van zaken hotels 

     Op dit moment valt er niets te melden. 

 

     Raadhuisstraat bestrating 

     Zijn rioolwerkzaamheden ook meegenomen? 

     In 2014 zijn waar nodig van binnenuit deelreparaties in de riolering uitgevoerd.  

 

     Reanimatiecursus – op herhaling 

     Alie Smit (raadslid) heeft geïnformeerd en geïnteresseerden kunnen zich bij haar       

     opgeven voor een cursus die door de hartstichting wordt gegeven. 

     Ook in het Wijdewormerjournaal komt een oproep. 

 
Veiligheid Neckerstraat 

Tijdens de werkzaamheden worden hulpdiensten geïnformeerd. 

 

 Engewormerbrug 

Sprake is van een vaste brug met een bepaalde hoogte. 

We wachten de informatie van het HHNK af. 

 

 Glasvezel 

Informatie is in te winnen bij www.breedbandalkmaarbuiten.nl 

 Optie zou zijn dat je je inschrijft voor de aanleg van glasvezel en dan is de aanleg 

relatief goedkoper dan bij niet inschrijving. 

 De gemeente is in deze geen partij. 

 

 Jaarvergadering 2016 – 2 november in het Dorpshuis – 20.00 uur 


